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that mean? 
MRS, GARRISON: Well, that would have been in 

regard to an order,

Q So he did caH in here on the 4th? 
MRS. GARRISON: No, no, thia its a note we put 

in the book for him to tell him to talk to Pit.

q oh, I see. 
MRS. GARRISON: Thia would have had something 

to do with an order.

q Okay, then, he says here, "Talk to R.E.S."
MRS. GARRISON: I know. These messages here 

are notes that we have put in that are--

MR. SMITH: For him to talk to me, im R.E.S., 

see?
MRS. GARRISON: Or problems that need to be 

taken care of.
Q Okay, Bobbie, now just to straighten me out

here, he says here on th* last entry for the 4th °f June, 
he says here he was en route to Rocketdjnw in Ganoga Park 

and his car broke down.

MRS. GARRISON: Uh huh.
q Okay, then do I take 1t here someone Pom: 

Rockets called in here on the 4th tten?
MR. SMITH: Bobbie, I rememW somthing about 

this that he was givirg me that noise that his car was 

broken down.
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MRS, GARRISON: Well, when he had been here for a 

period of tm1, that's ail we heard was the transmission went 
out on his car. or he had a fiat tie on the feeway, you 
know. I mean ail this **

MR. SMITH: Right about this time hi was saying this 

MRS. GARRISON: Right. In fact, I juiped him tie 

on1 Urn he wiled and said that he had trouble with his 

transmission in his c^ again. I said, "What do you mm?

(Unrelated conversation in the office)
0 Is this th1 can me «as .Wiled in fem Rocketdiyne 

for him te see someone there?

MRS GARRISON: y1s, apparently so in order for 

(his te appiar in th1 book on the fifh, the call would tow 

com1 in .on tie fUh. If it had come in before, it would 
eavi appearid on th1 caai sheet whatever day the ca.1 came 
n. .

Q Where's 6-5? Were’s the 6-5 sh11t?
MRS. GARRISON: Mr. Simth had requested mi to put 

iote in eire aftir reading thi report.

Q Lets see wet it says for 6-5. This is 6-5 h1r1.
MRS. GARRISON See, these call sheets r1aily don't 

* how much for **

Q Okay, can wi borrow these term, and 1'11 try to

at them back to you.

MRS. GARRISON: ** Caai in hire during that week,

Form 618 (R-3-4)
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it's rather vague ** ,

MR» SMITH: Gentlemen, this is my own personal 
opinion on this. I think this was a horrible thing to 

happen to a great man, Kennedy; if I believed this had at 

the time ** had, I believe this, I .could see this man— 

loopholes and so forth In going through McCaathy-had I 

believed this, I would have doiie everything in my power to try 

to have solved this, but I’11 be perfectly honest with you, 

I could S" from this guy’s actions and loom what McCarthy 

was telling me, and so forth,, this was a hoax in my own 

opinion. This is the way it looked to me. Otherwise I would 

have gone all out for this because this was the most terrible 

thing that ever happened toaa person. That’s my own perswal 
opinion.

Q Wil, that’s—hat’s exactly what we’re trying to 

do. We're being open-minded. We're not saying it, but if 
there is--

MR. SMITH: Again I could be wrong. I'm not saying 
that I toow everything. The only thing is I deal with so 

many poopI', please b'li're me, Bobbie and I especially. She 

las been witli m ta' years. I get them all, dope, they’re 

in jail, they call—wc just had a cheMst in jail on hops. sf
We thought t^r' was something funny by the sweet sm.il, 

■ didn't we Bobbie?

MRS. GARRISON: **

MR. SMITH: But there’s so damn many things with

Form 618 (R-34)
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all these people that come and go, and you are living in a 

different world; there’s no question about it.

Q Well, Hatan, we’ll do this. We‘11 leave a card

here with out extension* They have a special office, of 

course, for this whol’ investigation, If you Will, and if 

you can in talking to your salesser find out if anyone talked 

to him on the 4th, and whether his wife called--

MR. .SMITHS Before you go, let me kind of help get 
Bernard and tell the salesmen to hold off. See if he is in 

there. I think little Bernard might tell you more about this 

guy if I get his down there and question hits and ask his 

opinion of this fellow.

MRS. GARRISON: I think ** since we did not hear 
from Mm on the 4th all day, it its entirely possible that 

one of us girls Jin the office did call his hose and leave a 

message. But had that occurred, the only conversation that 

would have taken plaice was to the effect to please call the 
office, you -know, in the morning or in, you know, in the 
afternoon if he got i.n by five.

MR. SMITH: See if Bernard is over there, Bobbie; 

will you, honey?

SGT. ALEXANDER:8 Its 'become fairly obvious with 

us, of course, that this guy its taking to pull the wool over 
somebody<s eyes ** That's why we’ve had to come, out here 
today ho have you duplicate these things. Here's southing 

concrete, either he’s lied to you or he's l‘ed to us, -because

Form'6.18 (R-34)
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he said he .didn’t make any calls. Now he’s telling you that 

he made a number of calls.

MR. SMITH; Uh, you’re under arrest. These are two 

officers* I just thought I would tell you. ** shit out of 

you, too, before you get out of here -like Fahey. AH right, 

:hese are two officers, and they’re making an investigation 

of this Fahey thing, you know, of Kennedy, that I told you 
■ about.

MR. BERNAL.; Oh, yeah.

MR. SMITH: Now, you tell us when I made you a 

supervisor, then he blew up after the sales meeting, he was 

going to whip you and every other damn thing.

MR. BERNARD; Uh huh.

MR. SMITH: Till me when you went there—I never 
did meet his wife. What kind of woman is she?

MR* BERNARD: She seems to be a very nice woman. 

$Nhe''s older than he is.
MR. SMITH; By how much?

MR. BERNARD: Oh, it would be hard to say.
MR. SMITH: Ten Years?

MR. BERNARD:: Yeah, it could be.

MR. SMITH: All right* Go ahead.

MR. BERNARD: And she seemed t:o be very, very 
interested in what he was doing, and what he was trying to 

accomlish; however, I rather had the feeling, and I told my 

v ife, that he had sold her a bill of goods*
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Q BY LT. HERNANDEZ; In what ‘respect?

MR. BERNARD: That he was a good salesman.
Q Uh huh.

HR. BERNARD: And she wa3 Wiling to do anything. 
Now according as I understood it--‘I don't know whether he 
told me that or whether she did that*night we were there, but 

anyway that she had taken the day off foom her work to go 
wl&M* out of interest f in what he was ’ doing. ' • : /

Q What day was this now, Mr. Bernard?

MR. BERNARD:; . Oh, ** .

MR. SMITH ic was just before the Kennedy 

assassination.

MR* BERNARD): Oh, I would say—

MR. SMITH: Yes.

MR. BERNARD: Oh, I would say it was. I woohd’t 

say for sure now.

MR. SMITH: Yes, I this* it was. Now tell me the 
night that you went up there and told him that you were going 

to help him and be supervisor, and so forth, how did he treat 

you in his house?

MR. BERNARD: Perfectly. Very nice. Very cordial-.

MR. SMITH All right. All right. Now after the 
sales meeting and he waited out there, I was in the laborator 

low did he treat you—how did this start with his temper and 

so forht

MR. BERNARD; Well, I couldn't understand what

'form 618 «-3-4)



V V 27

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

happened, but he claimed—what he told me was this, that the 

fact that you had 'em all in here and said that I would have 

these ^ree men, I mnk it was at the time, under m3—why 

instead of explaining or anything, just doing it that way; 

tois was what he said. He just blew.

Q Mr. Bernard, do you remember on Tuesday, the 4th 
of June, Uw day ^at Kennedy was assassinated, that's jin 

the daytine?

MR. BERNARD: Yes.

Q And then .in tlie evening, shortly after midnight, 
he was assassinated. Most of us remember that particular 

day ^au^ it'» a day t^t will go down in history. Do you 

remember talking with him either on the 4th of June before— 

the day before Kennedy was assassinated? Do you rernemjer 

talkbig to him?

MR. SMITH: Or did you ever talk to him at night- 
Jiwe on t:he teeephone?

MR. BARNARD: Oh, yes, I talked to him at nigbt.

Q Wei, if you can control your trying to think back 
।n that day.

MR. BERNARD: Wei, I could give it to you exactly 

f we can—.let me get my phone bills.

Q Ceetainly, would you please?

MR. BERNARD: WU, I -live all the way in—

Q Oh, okay, weei—

MR. BERNARD: The season, see, I have an L.A. ehone
Form 618 (R-34)
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.although I live in Inglewood in order to keep my bill down
2 because of calling here, and then sone of the calls

3 MR. SMITH: Do you get a report on the telephone

4 numbers?

5 MR. BERNARD): Yes. Yes.
6 MR. SMITH: On the number's you call?
7 MR. BERNARD:, That am out of my area, and that was

8 one.
9 Q Okay **

.10 MR. BERNARD.: ,I,c?n tell you right down to the mLn~
11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

ute because they give you the -tine and the date
Q okay, then, this will be for the future. We will 

leave a card here with Mr. Smith; and if you can get that 

information for us, just: give us a ring and we can como down

or you can give it to us over the phone

MR. BERNARD: Yes.

Q

Q

Q

meting

But

MR.

in the meantime do you 'remember Mid Whhte?

BERNAIO: Oh, yeah

I understand

MR. BERNARD:

he worked for you as did Fahey?

That’s right

Okay, did Mid Whte or Fahey .relate to you about a 

they had or a tentative schedule they had to meet at
23 the Ambassador Hotel on Tuesday?
24

25

26

MR.

Q You

MR.

BERNARDU No.

don't remember that?
BERNARD: No.
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MR. SMITH: Faney did to me. That he was to meet 

White.
Q Right. okay, but you don't reeaember as far as Mid

White or Fahey telling you? ,

MR. BERNARD: No.

Q Then do you remember on that date, do you know 

whether you called offhand-off the top of your .head right 

now whether you called his wife .for any reason on that 

particular date?
MR. BERNARD: You mean on Junie 4th?

Q On June 4th.

MR. BERNARD: Not his wife, now. No, the only one 

I've ever called is himself.

Q At his home?

MR. BERNARD: At his home.

Q But if he wass't home, you would have talked to

his wife?
MR. BERNARD: WH, yes, I see what you mean.

Q See, we’re trying to put him at a locatoon.

MR. BERNARD: Yes, I understand.

Q Where somebody says, well, sure, he was here c

this particular date, and I hxiow because of Uis.

MR. BERNARD; I understand what you're trying to do. 

No, I never just ofhhand now, like you say, off the top of 

my head, I never remember cal'Hsg when he wass't home.

MR. SMITH: Now, let me ask you something else, and

Form 618 (R-3h)
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speak your mind? 

MR. BERNARD: Oh, yeah. 

MR. SMITH: In your mind would you say that Fahey 

needed a psychologgst, or what would you say—what, kind of 

a man he was, his mental attitude; what would you say?

MR. BERNARD: wei, I would say that definitely he 

needed-yes, he needed a psychhatrist; I would say yes. «is 
mmtal reasoning; his mental processes would indicate that; 

the way he wo irked; the things that he did.

MR. SMITH: Would you say that he was a iaar? 

MR. BERNARD: Oh-, definitely.

Q Whey do you say that, Mr. Bernard?

MR. BERNARD: Weel, due to the fact that he would 

Indicate that this was what I did, then in black and white 

it would turn out otherwise, such as his work here.
MR. SMITH: I would call him a liar. I really and 

truly would.
(Voices overlapping)

Q Here's the si flatten here that he .would ** tells

** tells the FBI a story here about where he was on the 4th 
of June. You’d have a daily accomplSoh^ent sOnet here that 
he made in his own handwritteg of the 4 th of June or for the 
4th of June that says something that would be difeeeent?

MR. SMITH: Do you know what he’s going to tell 
you on that;? He’s going to tell you that he made this out 

for the boss because I demanded a report and that its a lie.

Form 618 (R44)
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MR. BERNARD: Well, you see you know as far as— 

(Voices overlapping)

Q Well, you see here there's one thing here I note 
•is here, everything says "Fahey, Tuesday; 6-4" is written 

over.
MR. SMITH: I notice that.

Q You don't do that, though. He did that himself. 

Then heir's—it's "Fahey, Wednesday, 6-5" and that's written 

over.
MR. SMITH: And that's written over ** Let me see 

if I can kind of help you with this report here. ** 
(Telephone rings and these is a phone conversation) 

Q Why would you pad it here and then say southing 

diflelent? Either way he's lying to someone?

(Over lapping voices)
MR. SMITH: Let me see that report. I'm pretty 

sharp on these guys* bull shit. **

MR. BERNARD: I wouldn't trust him **

Q WH, we're just trying to arrive at the truth if
we can, and we'n not, you know,—

MR. BERNARD: Yeah. He told me he used to sell 

dimonds.

Of He did work for a couple of Jewelers in the past.

MR. SMITH: Tve got an applicatoon on him, would 

that help you?

Q Application, you mean?

Form 618 (R-3-4)
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MR. SMITH: Employment application.

Q When he came i.n here?

MR. SMITH: Yes.

Q Is this the one that you talked to McCarthy about 

this w^ere he failed to put a couple of previous bosses down? 

MR. SMITH: I can give it to you if you wan it it.

Q Yeah, okay, as long as.we're taking these, it’s 
better to have them.

MR. SMTl: Bring it back, though.

Q Oh, yeah, I’11 bring the.whole works back.

MR. BERNARD: What date does he leave here? A 

.couple of days after I talk to him?

MR. SMITH: This is Van Nuys.

Q Actually, Mr. Sdth, we’re going to have to check

with all these people here. If anything, we would hope that 

maybe—do you know any of these people here, Mrs. Briam? (sic) 

MRS. GARRISON: No, I’m just trying to see if I 

could pick out one here for you.
Q BY SGT. ALEXANDER: Was he a successful salesman?

. MR. SMITH: Terrible. Hi hooked me. **

Q BY LT. HERNANDEZ: What type—Hese are gas staion 

or cl.eani.ng products, or what;?

A Wen, now, we’re ©n the moon shot, Lockheed, you
name them, and we do business with them,., **

MR. BERNARD: ** I was—L.A. County SaUtation 

Department.
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MR. SMITH# Airlines and—

MR. BERNARD.- Continental Airlines.

3 MR. SMITH: We have—
'4 LT. HERNANDEZ*. Wall, Maton, I know you have a

5 meeting to go to. ** Well, we're not concerned with anything

except this particular phase of the Investigation.

7 MR. BERNARD: Wen, if you’ll glve me a card, I
8 can look that up. ** In fact, I still have his phone number

9 so ** phone bill is isseed on there ** It would be more

10 than one call because you know when he was working with me’,

11 or under me, why I would call him a couple of times during
12 the week to see how he was doing ** * But he’s a jumper.
13 ** LT. -HERNANDEZ: Okay.

14

: 15

MR. SMITH: I wish-I could help you more.

LT. HERNANDEZ: WH, you have. You certainly
16 have.

17 MR. SMITH: Nice meeting you.

18 LT. HERNANDEZ: IH1 bring these back to you.
19 ............................ ......

20 ,

21 ■ '

22

23

24

25

26
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| RESIDENCE ADDREISS 17046 Bur-t>ank Hiv'd; Encino_________PHONE 789-38(91

BUSINESS ADDRESS PHONE--------------------

INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW>

3 r’UNABI^TOlLOCATE^ ■ _ , -
M:.l Steiner used t:o board at the above address but leftjiere to go to some 
unknown ouu-of^staeZ^ He hiaV not been heard from for the last two
moneMrwa’is^sent;^ arte unknown.
Party living at above address states that if they ever hear foom him they w- .11 
advise him to contact this dept. y. *

«1»* ^«fiEn^uw,|«t»s»ik

\ I’BVestgatorrs Making interview: 
j\ Alexander R. Layton 10375



MRS. ALICE STERLING- 1117 E. 108th Street 'Ph#566-1733. 3:45 pm

j ■ During Kennedy Parade in Watts Mrs. Alice Sterling was ineevvewwed 

j , by Channel 28. She stated the suspect was standing next to her and

that the Tv camera man 'took the pictures.

Male CH in 4:20 pm ,

f/ Syd Cheek 11643 Magnolia. 22 yr. 5-3,115 Scar From Chin to ear

* Hates Rich People and .Pooiticaan. Wore same dress on date of shooting. *

Valley- No info I

I t R..I ” ” . ■ |

No Phone Revise Files I
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVENE - JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

INE8RVIBW OF : stiVerson, wesnnre 6-6, 6-7, 1968 
12409\Helena, Brentwood - GR-62909

3:50pm

INTERVIWED BY:

OR
Has already reported most of the •.follewiJg to Mr. L. F. Warren of the 
FBI. Is frihheened - she and co-workers in KENNEDY’S Campaign* Headquarters 
5616 Wilshire gave their addresses to one Kahibur Khan on the basis of 

him rewarding them with gifts of -perfume. Described as a Middle Easterner 

who brought JLn numerous volunteers to work on behalf of "K’s" carnpagin. 
These appeared to be Syrians and people of Arabic or Semitic origin. 

Gave names of all these people and isseed their address as c/o Kahibur 

Khan 104551 Wilshire Blvd. In one case a girl on Crutches with a bent 
left leg gave her address to witness STEVERSON who placed it directly 

above the KHAN’S address on a ytllee legal sheet. The KHAN told the
girl "you should .not have done that. You should have used by address". 
Another one of these volunteers using a difeerent name has been I.D. by 
witness STEVERSON and another witness STRECK. LARRY - phone TR 76151 as 

SIRHAN SIREAN . STUCK spoke to SIRHAN at the office when he was company 

of the "KHAN”, STRECK has talked to L. F. WARREN FBI.

MRS, SWEENEY PHONE 349 9910 is in charge of a box containn^ these 
'records has been briefly intervieeed see page (6) of teeephone -master 

report, As of 6-7-68 4:15pm, she left campaign headquarters with these 
.records, presumably for home.

MRS, ISSACSON, JUNE PHONE 474 5239 Campaign headquarters Phone 937 6300 

in charge of the headquarters inierveewed at headquarters by phone 6-7-68. 

Stated she was in charge of headquarters that FBI had been out earlier

in day and either examined the "KHAN" records or took them
4 •■♦- 'r«H< • ,.

.
1
^

<
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

’INTBRVIWSS - JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

INTERVIW OF : STEVERSON, ELLENOE 6-6, 6-7, 1968 3:50pm

Or that MRS. SWEENEY had just left with them. ,

BILL HENEBRY PHONE 390 3020 Campaign worker foom headquarters - speaks 

Arabic and 5 other lavages. Spoke in Arabic to the "KHAN" got a shrug 

in return with an indue remark in English not sure Of "KHANS" origirs - 
one ofpeople who gave his address and phone to the "KHAN". Day after 

shooting the "KHAN" called him up and wanted to meet with him. C-Page 8 
Phone Maater Repoot.

Lt lift 1 . la, I t ■ ^ft**'



—^RACE^-^^HAIR^BL^rS-Blu^n^^^

:DENCE ADDRESS1136 S. W>oss:er $207, L.A.__________ PHONE_271-8504-------------- ■

fNESS ADE>RtES>S 816 S. Rol)Cie?t:s;on Blvd. , L.A.^PHONE-------------------------------------- ....

.OSMAtON7^ho,what, when, whereby & HOw)'

. Interview conducted at the home of the informant, at the above 
date & time. • ,

k; Infommant stated that she was a volunte^ worker ~at the Kennedy . 
1 Hdqts., 5615 Wilshire Blvd. E.A. She was a fund raiser and as

’ such, occupied the 1st desk n^ tf the front door. , ,
' On 6-4-68, at approx. 9 AM, she observed four (4) persons approach 

•' • the front door to the Hdqts. ^e (3) of th^ wer^ 
‘ one (2) female. Mrs .^ Sterns describes them as foioows.

: ’ #1, Sirhan B. Sirhan,' M-Jord 24, 5-3 med build ^.^ black, curly 
■ ’ hair and dark eyes. . . . . , .

: •• #2, M-Jord 25, med build, black, bushy hoc. and b’W'n e?“: .....
■ wearing a blue windbreaker jacxec, a white, somewiat ruffled 

. 'and worn appearing shirt, and dark. slacks or l^vis*
#3, M-Jord 40/45, 5-6 stocky build, black hair, graying at the , 

temples, extremely handsome looking, gearing a dark sU1LLtXe‘ 
. 34, Fe-Jord, early twenties, dark skinned as if suntanned,■dark

, hair, worn shoulder length, wearing a white doth coat or dress.
Mrs. STERNS stated that susp. 1, 2, and 3 entered the ^qts-/ while 

. i, #4 remained on the street, near the front door. Susps. land 2 
: - sat at her desk and spoke in a foreign language. Susp. 3 asked

her for her name and the Senator's iiinerary,, also about: the bus 
' schedule He made a $3.00 contribution and asked permission to

walk through the Hdqts. and left. * ’ .

Sirhan and Susp. 3 then conversed with the informant:, first ,
asking if there was any coffee in ^e Hqs- Mrs- STERNS^onfjmfd 

, and offered to get some. Sirnan at this time, inoommant aieedgesz 
asked her to go out with him and offered to buy her a cup ofcof^ 
or a drink, if she so desired. S^P?1^.1* dec^d' ^d/T*- . conversation turned to the Kennedy itneerary, jhd his standon 
civil rights. ■ . .

/ kw/8-2-68 . . , Continued ______ &J



Mrs. STERNS fu^wr alledges that during conversation with
Sirhan and Susp. 2, she observed.that both were carrying_guns 
in shoulder holsters, underneath their left armpits. "When shc 

’ commented to them regarding the guns, Sirhan replied "oh, that 
is just for self protection, what with all this racial troublo 
in and around Watts".
When Mrs. STERNS answered that'the Hgs. was far from Waats, 
Sirhan, she aleedges, replied "Wei, we have them and anyway, 
we have permits for the guns". ’ • '

■ Susps. remained at her desk a short while longer, then walked 
into the interior of the Has-/ and she lost sight of them.

‘ • Mrs. STERNS further states that she received an anonymous •
- phone call, ’female voice, on June 5, 1968 at approx. 12:30 AM,

stating "It's all over with". '
After this phone caai, she turned on the T.V. and for the first 

’ time learned of the shooting of Senator Kennedy.

On 6-6-68, at approx. 5-5:30 PM, she again received an anonymous 
call, this time.-a male voice, which sounded muffled, as if spoken 

' ~ , through a towel, and with an accent of the middle east. The 
■ ' caller stated "Under no ciccmmsaacees give out any information 

, . to anybody as to the number of p^ple, or their activities at
your desk on Tuesday (6-4-68)". , •

. On 6-24-68, tpprrx. 7:15 PM, Mrs. STERNS was re-nneervieeed at 
' her home. She insiseed on the correctness of her first •state- ,

. ’ ments, adding only some additional conversation, she clamps to •
.. , have had with Susp. 3, regarding a race horse, "My Beauuy", ^d

. , the training of hrrses. She also m^ges ^t ?“*;.? s—w^ 
, , her a picture, depicunng him dressed i.n a wnxte Arabian outfit,
, ' minus the turban, riding this horse. '
■ Due to the etrrmrcsness of her statements, and after explaining 

to her -the function of the polygraph, she was asked to submit tc , 
such an exarmnation, to which she readily agreed. On 6-26-68, 
Mrs. STERNS, however, refused to come to the Police Dept.^r a 
polygraph examination, stating "she was t°o busy working in a

. poetical campaign to come". ■

”On 7-15-68, at apPrrx. 9 PM, Mrs. STEWS was again re-nneerveewed
! by teiephrte. She still insisted teat she saw Slxh^ at the

Kettedy Hgs. on June 4, 1968. When she was told that that was
1 almost impossible due to Sirhan’s other activitees on.that date, 

she suddenly changed her tone of voice, and very naatily answered, 
"So. you have all this information, and I made a rnista’c. What 
do 1 care". Mrs. STERNS then was asked if she now admits making 
a mistake reading her observations at the Kettedy Hgs., to

. which she replied' "No, I'm not going to'admit anything. If X •
made a mistake, im not going to admit it now"! .

• ..... - - - Continued ’

(



Mrs. STERNSS has been described by fellow campaign workers as 
follwws: ' She appears to.be suffering foom a persecution complex 

• and a feeling of lack .of importance; stupid, liable to say any­
thing to focus attention to herself, and extremely excxtable, 
aod not to be taken too serious. ■ .

■ Mrs. STEWS gave the foHwwing-named persons, present at the 
Kennedy Hgs. on 6-4-68., to verify her statements: ‘

BERG, Larry (1) • ■ ' .
"Myda" (2) . - .
"Woody” (3) . ■ ' • • .

Officer identifeed the above persons as foUows: ^ '

(1) BECK, Larry Joe, Interviwwed X-35 ‘ '
• (2) FOOTE, Magdalena, Xneevveweed l-Sl2 ■ , ■
(3) KHAN, Khaibar, XneeVvewwed X-216 • , .

The fonwwing persons were also at Ue Kennedy Hgs. on.6-4-6-'
' and worked with and/or around Mes. STERNS ourxng the exme, she 

aieedges seeing Sirhao. • ■ ■ •
* SWEENEY, Margarete, Inteviewwed X-59 ' ' • ' ...

LEOPOLD, Adele, Iote:vviwwid X-628 '
SEVERSON, Eleanor, Ineevviwedd X-295 ’ .
SWEENEY, FOOTE, BECK, LEOPOLD AND SEASON st^ajje that ^hey '

, obserVed the four (4) persons of whom Mrs. STeRNS speaks, ana 
■ identified them as Khaibar KHAN, his "lady freendM a^ some , I - 

• Arabian volunteer workers, neither of whom was Sirhao B. Sx■rhao.



j^J M M<**>«MI H*W*4

INTERVIEWS
FILE #_£25

ON INTERVIEWED: -STERNS, Estelle (Mrs.)_______  DATE/TMMI 6.-19-68—IsJ^-PM

F RACE C HAIR 'b1M*YES Blu WT 5' WT 95 DOB May 5, 1915 (Canada!—

DENCE ADDRESS 1136 S. Eooster £207, L.A.________ PHON1—271~8504

fNESS ADDRESS 816 S..Robertson Blvd., L.A.______ PHONE-----------------------

,rmationT'Twho,what,when,where,why & HOW) „ , . -

'\ Interview conducted at the home of the informant, at the above
'. date & time. t ’

, ?; InSommant stated that she was a volunt^r worker at the Kenedy „
’ Hdqts., 561.5 Wilshire Blvd. L.A. She was a fund x^xs^ and as

• . such, occupied the ^t desk ^xt 1° the front door. ,
On 6-4-68, at approx. 9 AM, she observed four (4) persons approach 

, ■ the front door to theHdqts. Three (3). of. t^se.W^^ and >
. one (1) female. Mcs>Sterns describes them as follows.

1 #1, Sirhan B. Sirhan, M-Jord 24, 5-3 med build wi^th black, curly 
; ‘ hair and dark eyes.

7 ?#2, M-Jord 25, med build, black, busny haired. brown eyes,
,• ■ wearing a blue windbreaker jacket, a white, som^hat rufrted

and worn appearing shhrt, and dark slacks or ^vis.
. ’ ■ #3, M-Jord 40/45, 5-6 stocky build, black hair, graying atthe _

. ’ ’ temples, extremely handsome looking, wearing a dark suxt & t3e.
i #4, F^-Jord, early twenties, dark skinned as if suntanned, • dark 

- ; . hair, worn shoulder lirgth, wearing a white cloth coat or driss.
, ' ’ Mrs. STERNS stated -that susp. 1, 2, and 3 entired the Hdqts., white

? #4 remained on the street, near the front door. Susps. land 2
J > sat at her desk and spoke in a foreign language. Susp. 3 asked 

: k her for her name and the Senator's iineerary^ateo about the bus
' ■ schedule. He made a $3.00 csntributfrn and asked permission te ,

. : ( walk through the Hdqts. and tefte ’ , ' ,

J i Sirhan and Susp. 3 then conversed with the informant, first
/ i i asking if there was any coffee in the Hqs. toe. STERNIS confr-med
; I and offered to get some. Sirhan at tete tine, ifoomm^^_^^d^s'

,v. 1 asked her to go out with him and offered to buy her a cup of csffii, 
: : : or a drink, if she so desired. She politely d^lined, and their .
’ conversation turned to the Kennedy iineerary, and his stand on

civil .rights._.

_________ / kw/8-2-68 , .■^ Continued a. '

JESTG?TORS'MAK3NGr^  ̂ : ^PpROVETBYrTTTT"; d



‘ Mrs. STEINS' fAher alledges that during i(gr conversation with
Sirhan and Susp. 2, she observed,that boiWwere carrying guns 

. in shoulder holsters, underneath their left armpits. ‘When she
’ commented to them regarding the guns, Sirhcin replied "Oh, that 

, is just for self protectoon, what with all this racial trouble
. in and around Waats".

' . ■ When Mrs. STEINS answered that‘the Hqs. was. far foorn Waats,
‘ , Sirhan, she aleedges, replied "Wed, we have them and anyway, 

we have permits for the guns". )
' Susps. remained at her desk a short while longer, then walked 

■ into the interior of the Hqs., and she lost sight of them.

' Mrs. STEINS further states that she received an anonymous . 
- phone call, female voice, on June 5, 1968 at approx. 12:30 AM, 

stating "It's all over with".

' . After this phone call, she turned on the T.V. and for the first 
' time learned of the shooting of Senator Kennedy.

•/ on 6-6-68, at approx. 5-5:30 PM, she again received an anonymous 
call, this time a male voice, which sounded muufled, as if spoken 

" „ ' •. . through a towel, and with an accent of the ^^dde.’astj. The 
calter stated "Under no cxcuurnstances gxve out any xnformarxon 

, to anybody as to the nuphar of people', or their activitees at 
your desk on Tuesday (6-4-68)".

‘ . On 6-24-68, approX. 7:15PM, Mrs. STEINS was re-nneerviewed at 
. , her horne. She insisted on the correcnness of her first state- ,,

, . ments, adding ©nly some additional conversation, she claims te •
. have had.with Susp. 3, regarding a race horse, "My Beauty", and

• ' ! the trainnng of horses. She also aUdgges that Susp. 3 sho^d
, i; her a picture, depictnng him dressed in a white Arabia outfit^
, , minus the turban, riding this horse. ’
/ DuC to the enormousness of her statements, and after explaining

to her the function of the polygraph, she was asked to submit to .
i such an exam-nation, to which she readily agreed. On ^^T6^ 

■ Mrs. STERNS, however, refused to come to the Poixce Dept. for a 
, ; ; ; polygraph exaimnation, stating "she was too busy working xn a 

, . , political campaign to come". < ,
' i.On 7-15-68, at tPPr°X. 9 PM, Mrs. STEINS was again rc-nnCervcewed 

M ! : by teeephone. She still insisted that she saw8^ a?..?1® t ’ ; Kennedy Hqs. on June 4, 1968. When she was told that that was
' ; 1 almost impossible due to Sirhan's other activities on.that date,
' । 1 she suddenl.y changed her tone of voice, and very naasily tnewcrcdl,
i ,1 | "So you have Hl this information, and I made a miste^. 1 that
i I ' ! do I care". Mrs. STEINS .then was asked if she now adm-t^s makrxng
■ ■ ‘ a mistake regarding her observations at the.Kennedy.Hqs., to 
< : which she replied "No, I'm not going to admit anything. If I ' 
: : made a mistake. I'm not going to admit it n°e'I ,

• ' . ! . Continued . '



- Mrs. STERNS haYbeen described by fellow Wmpaign workers as
follows:' She appears to.be suffering foom a persecution complex 

’ ’ and a feeling of lack .of importance; stupid, liable to say any­
' thing to focus attention to herself, and extremely excitable,

and not t;o be taken too serious.
Mrs. STEINS gave the foUownng-named persons, present at the .

’ ' Kennedy Hgs. on 6-4-68, to verify her statements:

BERG, Larry (1) •
"Myda" (2) .

, "Woody" (3) ,
Officer identifeed the above persons as foHoos: . '

■ - (1) BECK, Larry Joe, Ineevveowed 1-35
■/ (2) FOOTE, Magdalena, Intevveowed I-812 .

(3) KHAN, Khaibar, Ineevveowed 1-216 '

The fonoonng persons ware also at tneKenneay Hqs* ^.S-4"6^ 
and oor^ied oith and/or around Mrs. STEINS during the time, she

’ aieeages seeing Sirhan. -

' 1 SWEENEY, Margarete, Intevveowed 1-59 ‘
LEOPOLD,’ Adele, Intevviowed 1-628

’ SEVERSON, Eleanor, Intevveowed 12295
. ; SWEENEY, FOOTE, BECK, LEOPOLD AND SEVERN state that they...,

ObsirV'id the four (4) persons of ohom Mrs. STEINS speaks, and 
. identifeed them as Khaibar KHAN, his "lady friendn and sone ,

Arabian volunteer oorkers, neither of whoni was Sirhan B. Serhan.



( MRS-.ESTEI4LB_STERNS '
l/f mshESerea8*9^ iV voluntary Kennedy worker at 5615
/' r * Mrs* Sterns stated that on June 4, 1968
we^Sn^ -s?s™.™

ments about the headqua^e-s SheSf^Hs^sufrep1^^ m°ve“
and one of the ot^r ^-^*.,3 • further stated that Sirhan

. carroed o ththOther vt-Jordanians were armed with guns 
' bashed CncCnS00^rtr holster and that Sirhan offered^

■ SrSe m^es^
The other lbar Khan, h's son and daughter.

e^w^^ ^^X

■ armed With WeS^an ' n Cs being present' or being

1

L 'on the ^^sgrash'^da'^a^utaaiestS 1s to-busy to be examined 

v" £"vc.'“p^^ to. 'rtSoft„ny,;a•,;;r;o,
\by the variOUs newSpa'P«s”;nZneWrmP«“

7



RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING

BERT STlMkN - 5921 Simpson Tr 78394 7:10 pm

DR 68-521-466

w<
Stizman interviewed by teipphone and states: I called the Polices.

Department because I was at the Ambassador Hotel when Senator Kennedy

was shot. I was in a small anteooom with a group of other people.
The anteromm is very close to the place where Kennedy was shot. I 

did not see who shot Kennedy. I heard a number of shots. A very 
good freend of mine, Mrs. Estyiine Diffy, Tel 786-7'662 told me a young 

girl had run loom the scene of the shooting. This young girl had spoken 

with Mrs. Diffy about the shooting. Mrs. Duffy can describe the girl , 

and what she said. I did not see this particular young lady.



RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIWfS - JUNE 7, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521-466 *

Received information from teptain Reese Univ. Div. who was contacted 

by a Mr. Samual Strain Ax 35327 who Captain Reese discribes as a local 

business man in the divisOon and very pro police. Mr. Strain claims 

to have pertinant information Re: Kennedy Shooting
I Patterson 9:50 am

I contacted Mr. Strain to advise him that he would be ineevveewed at

a later date. Did get the folOewnng statement: ‘
Patterson 10 am

Booker Grifeen 732-0203 293-6139 Saw Girl Polka Dot Dress

Patterson 10:30 am

Mr. Strain, with a Dr. Parrot arrvved late at the Ambassador Hotel and 

could not get into the main iailooom. c

At approx 12:20am they ois. a susp. disc, as M Jew or Mex 22 yr's.

5’2- or 3 130 ilk hair glasses ilu turtlneeck sweater carrying a bulky
package wrapped i.n blk paper. Running out of the Ballooom stating

"'Excuse me Please” "Excuse me Please." Susp. was being chased by

several men yelling "Strop that man." A few seconds later a woman came 

out and statred. "Kennedy has been shot." Mr. Strain, then saw 4 men 

carrying a M/C 24-25 Chubby with glasses who was yelHng "Get out of 

the way I-’ve been shoo."

Patterson

'4<^
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’ FILE : 1-471

SEX M RACECauc HAIR Brn EYES HZ HT 5-8 WT 145 DOB H-28-50

DATE/TIME__J7-2968L^------

RESIDENCE ADDRESS 11930 Iredell, Studi.0 City PHONE-------TR 6151

BUSINESS ADDRESS—______________ --------------------------- ----- ------------------ PHONS------- ------------------

5 .

INFOiMATiON: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Larry StrCk a volunteer worker for the.Kennedy Campaign was interviewed 
in person at his home address;. Larry stated that he worked at the 
headquarters almost every day t^'t it ^ open’ ^ry^rmfeL/ef school at 2pm and would go directly to the campaign heaaguuate^s. 
Larry normaaly worked at Che reception desk With Elly (Eleanor) Severson 

' 15295. _ , .' • '
On 6-2-68 Larry arrived at the headquarters at approx l^SOAM. _ Larry* was assigned io work the reception desk with Elly. Wniie working that 
day (6-2-68) at approx 2:30PM a man known as Kh^ar K’nan (I-21o)w^d 
in with two other males. Larry poosciveiy identified oneof the•il•,, 
two males as Sirhan B. Sirhan. This person’ID by Lary did not walk up

. to the riCiptoon desk with Khaibar Khan and the other person, but stayed 
. baCk by th!main entrance. Larry asked this person (that Larry ID ^as 

Sirhan) if he (Larry) could help him and this person pointed to Khaibar 
Khan and stated, "No, I'm with him." Barry did not payanymore.at^on to this person (that Larry ID'd as Sirhan). Larry did take Khaibar Khan 
and the person that came up to the reception desk, back into tie „ 
tetpphone bank area. When Larry left the reception dwsk with Khaibar.Khan 

‘ and the other person, the person-Larry ID'd as Sirhan was sti*1 landing 
by the main entrance doors. Larry described th1 person by the door
as a male, o!ive complexion, longnose, bushy ^^7°^' m^eeJe J0?' weaiLM dark colored pants, dark shoes, white button down wiirt., Igm- 
olive green button sweater. When Larry returned from the p^nebreks 
the person by the door was gone. Approx 5 minute after__La^ry ^^urn?®0 
EHy SWVtrson asked where Kennedy’s icnerary was. Larry st-a^d ^at 
•just prior to ieaVing With Khaibar Khan that the iineerary was on th1

. receptoon desk, but when Blly Sexson ^ed ^hwrw it was ^“^J
' find it, SO he went and got another one. Larry was shown a packet of

rnugs and removed m three phots stating that he is positive t^t the person he saw on 6-2-68 at the headquarters and the mu<gs he had rem^d 
are the same plrion. Larry also removed the mug of Saidaliah Sirhan , 
stating that it looked famiiar, but he was unable to rmmter ^wre

, . he had iwwn him. h
On 6-5-68 at approx 5pm, he was watching a TV nwws cast when he tirst 
saw Sirhan’s picture, and remembered that hw had iwtn Sixnan 6-2-68 
at the headquarters. Larry immeWdaaely trned to CaLE1y S1.!^' 
but htr phone was busy. Larry had just hung up whwn Elly Swvwrso>n 
158:5x18-------------—-----------------------------

^ WS<\GATOR^^6AKING -INTERVIEW: . APPROVED BY:



I

called hilm. Elly stated, "Did you see the News." larry stated, "Y^h, #
he’s the sarnie guy that came in. with' Khaibar Khan Sunday. Elly then
told Larry that she had called the FBI and wanted him to call the

’ FBI and verify her story.. Larry caned the FBI and was subsequently 
ineerviewed by S.A.’ Waaren. (No interveew lis^d. Mentioned in July 
1st sect##!!, Page 675) Larry stated that Elly S^rson has ask^ 
him to keep her posted on whats happening. ’ - . • .
Larry arrived at the Ambassador at 830pm 6-4-68. Larry went directly
to the Embassy Room, but couldn't get in so he went down to the 
Ambassador Ballroom until approx 930pm. Larry then went back to the

. Embassy Room and had David Robinson 15323 ge him into the Embassy _
’ Room. Larry stayed in the Embassy Room un’il approx 1130pm. At this

■ . tioe he went into the lobby and watched a TV monntor u’’il Kennedy
.started his speech. Larry then went into the kithhln via the ^^wa^
past the men’s room on a hunch that Kennedy would leare that way after. 
the speech. Larry stated that he' was at the west end of’the ice ‘ oac’lne. 
(in the kic<hen) when Kennedy came through the doub^ swinging doo^. ’ 
Kennedy paused a moment and at this time Roosevelt Grier passed by . 
Kennedy and continued walking east through the kicchen. Kennedy,began 
moving forward again and Larry heard one shot and then four or frl 
rnore shots in quick succession. Larry then saw somebody ru’ byi’ 
front of him eastbound directly into Roorslrlt Grier and Geo Plimpton. 
Larry beHeves this person was Sirhan, but never saw his face- Larry , 
described the clothing as light colored pants, ^at^hirt light in

- color possibly yenow, white or light shit collar sticking up m back.
• Larry was in kitchen unnil after Sirhan was taken out, but didn’t

■ s11 him taken out. Larry stated that there was too big of a cornmooion
to tell what was happening around Kennedy a’d Sirha’. Larry stated 
that Kennedy was just inside the double swinging doors when^ C1 was 
shot. Larry states that Sirhan was between he (Larry) and Klnnldy.

1 Larry also stated he left the Ambassador at approx 330am on 6-5-68. *

' . Opinion & conclusion: ,
■ Larry was obviously not in the kicchcn when Kennedy /as ^oj ^c1^1 

' ' of t:Cl i.ttrrrltt locatrons he gave for Roosevelt Grier, Sira’S. 
• Sirha’ a’d Robert Kennedy. Larry stated that he was very familiar

' with the Embassy Room because he helped decorate it' on 6-3-68. Larry was 
. also i’ the Em>assy Room and the kichhen area on fi 5-25-6S when Kennedy 
‘ gave his speech i’ tie Palm Court. ; 

Larry sll!mld to have information that has been released by tie news a’d 
no oyCer details. At the time of the interveww Larry acted as if he

i wos prepared for a third degree. Apparently Eliyr.Seyer^’ucold btrnto
’ be p^pared. Larry’s mother left the room during tte interveww, but
; ■ could be seen standing by the doorway of the room wh^ the interveww • 

was taking place. As Larry described the person he saiw o’ 6-2-68 he , 
. trntinuolyy looked at t:hl mug lying o’ the table as if he was usi’g 

” it for the facial d^criptoon. See attached Ambassador Hotel map
with marking put o’ by Larry Stick. . . , ' ■ . ‘ '

On 8-2-68 At approx. 11pm, Larry Strick was contacted by telephone. During 
the conversation Larry stated he has now decided to submit to a polygraph 
examination. Larry stated that he will be out of town until 8-16-68. ’Larry • 
stated that any day after 8-16-6S would De f^e with him for taking the ■ 
polygraph exam. Larry statcid he win call as soon as he roturns.



W file LJ-471_________* , V/ (X)/ ■ INTERVEWWS .

PERSON INTERVIEWED:e STRICK,L.^^ _________ DAAEAMIE Q-lS-tSS 6:4x5 PM 

SEX ' M RACE C HAIR Ern EYES Hr! HT 5-3 WT 145 DOB 11-23-50

RESIDENCE ADDREiSS 119380 I:3rida0.l■. Studi.o Ctt:y________PHONE.—OL76151.—__ :-------

BUSINESS ADDRESS None:_________________________PHONE__________ _________________—

*[NFORMATION: (WO,WHAT, WHEN,WERE, WHY V«^

_ ' Larry STRICK was re-nneevvieved concirning hts ^a^ments made on 
7-29-68 wherein he relaeed that on 6-2-68 Co observed Simon Simon . 
in company with Khaibar Khan at Kennedy Campaign Headquarters, 5912 
WishUe. Blvd, L.A. and furt^r in^vv^wed as to ^ obsarva^0^ 
in the kichion area at the time Senator Kennedy was assassinated.

' • When re-nneevviewed on 8-19-68 Mr. STRICK without ^simtmn 
retraceed his former statement and explained mat to xs not po^s-t-ve 
the person he saw tn the Campaign Headquarters on 6-2-68 was Simm

. Sirhan. In fact when shown several mug shots, he was mable to 
tdennify Sirhan’s new mug shot, stating that he did not look famliar

• • at all. ' ■ . ' • /
Mr. STRICK again was questioned regarding his observations of the 
kitchen area at the time of the shooting. From his interpretations . 
of the incident, investigating officers c^ld onlY conclude' that he 

. was either not in the kichem at the tire of the shooting ^/‘t’ 
recollectoons of the incident is so vague and inconsistent w-th 
known, established facts, that he would bo of no valxe as a witness.

kw/8-30-68

J NVESSTIGATRRS MAKING"'INTERVIEW: 3. Ryan (5281 AS!^WeEY:



interview - continu!^^ rami^I^detectiw^diVision' 4

KENNEDY SHOOTING - JUNE 5, 1968 12:15 A.M. OCC. DR 68 521 466 1

-5-
FOLIOE-UP INVESTIGATION - V-3 STROLL, IREIN 1
WM^BMMMmMMMIMaMMMVMMIIiaaaaMIIMMialaiMmBaiMwalllMMVIWMWWBdiaWIWMMWaaMMIMlKMIMIMIBMIiaM**

Central Receiving Hospital records indicate that Victim Stroll was adnitted 1
at 12:56 A.M. on June 5, 1968 and discharged at 1:10 A.M. of the same date i 

in charge of his.mother. The MT slip on Victim Stroll shows that he was 

brought to Ceetral Receiving Hoosital. in a private car by a freend.

Strooi was treated for a bullet wound in the left shin - no exit. He

was treated 2 EMP #3 C&D TTB 0.5cc LMD Hosp. X-Ray. His conciition on 

dischagge was Useed as satisfactory by Dr. Bazilauskas. Foioow-up 
investigatonn to Victim Stroll’s repidence determined that he was a patient 

at Midway Hospital, 5925 San Vicente Blvd., Los Angeles 90019. At 

approximately 9:20 P.M. on June 5, 1968 Head Nurse_C. Frasier was Personally 
contacted at Midway Hoosital and relayed the folOwwing in\riiatOon re­

garding Victim Strooi. Strooi was in good conddtion and had many 
visitors during the day by permission of his Physician Dr.LnwiP\coznn 

who is a memier of the Midway HoosPtal Staff. Midway HospPtal indited 

that Stroll was adnitted at approximaaely 1:40 on June 5, 1968 and underwent 

surgery to remove the bullet foom his left leg and to cleanse the wound.

Stroll, a 17 year old mile, had no signs of compilations and is available 

for interveww. At the tmm of the contact with nurse Frasier victim

Stroll was sleeping and not available for questioning. Due to the required 
immobility necessary to expedite healing, it is doubbful whether victim

Stroll would be available for a hearing slated for Friday June 7, 1968



-OLL, Francine (Mrs) 1:30pm PH 935-3735
NORRIS #5868

Mrs. Stroll is »ther of WWW STROLL, 17 yrs old shooting victim. 
Hext to imh in a double „ard was another patient. That patien^ 

received a phone call from a friend who told the patient that he 

worked with S^'s brother in the same place of business.
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' RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521-466

MISS ACQUELINE SUlDiVAN* 4630 E. Santa Barbara Ave. #34 294-060o

Miss'Sullivan was inervvieeed at her apartment on 6-6-68 1:30pm

She stated that she was a campaign worker for Seantor Kennedy and that 

she was present at the Ambassador Hotel when he was shot. She said 
that she and Miss Susanne Locke were in -the kiChhen of the Embassy 

room when Seantor Kennedy entered flanked by Rafer Johnson and Roosevelt 

Grier and surrounded by newsmen. As Senator Kennedy passed her, she 

heard some shots and saw Senator Kennedy and the union official fall to 

• the floor. She then took cover behind a screen until the shooting 
stopped. She was n^t able to see the man who did the shooting. -^

Miss Sullivan further stated that she had seen the outside door to 

the kicchen open and that she tought that people had been sneaking in 

■ through it. .

E.M. Rathburn 11790 Metro 
R. R. Philips 1216.7 Metro



INTERVIEWS

PersonCs) Interviewed: - Sweeney, Mag^aroto (Mrs).

FILE & *59 ' 

De•Si_Juni_25s1968. 

Time- a ^jOPM

tasinoss Address & Phon® None__________ „„.._;---------------------- ----- ------------------------ —--------

.^idenoe Address & Phono 20055 Wils »» Wii>iarr0 HUs» Hhori DI 79910  

_ Fo Cauc 5»7 165 DOB May 3, 1917, Lt Browm Hair, Brown oyes. ------
•nfg?''37tiVr^7To^bi^7!imPilQ:lh^ho^eepoet^hiUo^nilu<h7Wh67Wh^^ Wlhro, tw

& How)
.orveewed at iiioomants home at ’ the. abr date and time. '

was in' charge of the vilu.nJhie:4^^^ KS« X/a^Co-
Juno 4th, 1968 sho wont to *" Amba■i?£ir^1i^ a/S^oi 7PM, and wont to 

■ Icial tasks or fUnctois’~Shifa-rived .SuJ^ ^OWH shophegan looking for hor
*ET^"^^ S? ^ Lobby, f^

•iving at the. Pross Room. Sh®. w^.aLJh^hoochoohaspred iUi’oKthiWhotil by the if OhSeesa^soSioSn:^^^^ p^ to ^mnor did

3 ^ ^dnshi"hOhrddO^;iDhOI/^ «-as '
, , no from an area of much hunting.

3 no private people taking pictures

, during the shooting ,

veigrrlly7

i

hors RooSt eio^mr:r5 unk add (in Press Room) T^ ' 
2lsinR0phiS"26852h Ext 1078 <PeiS^?°0m)<^ 

gy. unk add (at stage and in ha!lh;.?o?F•aC.?
b®ea,eDyilSon> 76763011a Vista, L.A. i/WT^^ ?? ( Room)^ ■ ^
3s"Eva&a> 2115 W Ju^th Av, Arabem* # R.3 vol (door next to anchor disk>-y*2 
vrEvqA: unk add. Obtnable ^^"2^7^?? ?°^ tooouShR. °arri. 2360 Lawee 
•g^, 100 Gilbs St, Rochester N.Y. (ay.A.^r^ 2-35- _

^vl^/235 on 1st St, Huringtin B^ach, unk phone. (Emasoy Room) 
Crr0TnrrSrri^r:SOr phone GR62909 
rrv^Stich, unk add. Reached Sheioogh Mrs Severson,?^ ‘ '
•mn^n^V unk add or uhona* (Embassy Room)-— ^ • .DiammOrOeUr 12000 Lamronr, L.A. #3903020 (Emoassy Boom) 2 20 ■
nee'S:3O22OSr6257 Coldwater Canyon, L.A. 'sPh^hAAoSc. (unk loo a hotel) a 
n®oDorB r00, itmA=s'LD eiitOe «0ri^ef 10c at ho?i^ 
ISorJHrerhy.~ 2206 Mo^y AVS.™0 ,hono 9850910~CEmbassy Room)r 
rjtbSl AddimbiymrrFi7:hir3S^?,rhh^ Co, Glams Supervisor-.^
9lHe;gr0rSU^^ ^ “Xd, / 7551313(337) ' -
P^mer:^ E•‘«S?,S’lC^’'rinri>-1D9^^t^50i2’^^ Vordos' fet^ass #FR 5570041 

I§MirTHrer^^ BIBo?0^ s"889320
fiofc^VS^^  :

2360 Law

<

nvestigators making interview .
P. Worth 10909 SUS C-too) ' _

Approved,by: 

o Nifiu
r



'^ INTERVIW OF MARKETS SWEENEY, June 25, Tg, at '7:30PM 1-59

. CONTINUED.’,

XJ3S5W,
* Hen Stout,’ unk add and p hone (Wife of Bill Steat/^pBS News) 8 ‘'"^ 

‘rV3OWNGYft,unk add. Bus ETNA Life Insurances Co,’San Diogo’‘O£fiCp,,\ #681jl200*=* : 
ker-Glffn.. 2 .unk add. Bus "Now Image Club"? ^MMC# 0936139.^74’... • 1 
ica^ooo,.. 10570 Washington Bl, L.A. Apt C, #3982206<«» . , ’ - . ’ ’ 
erKa?jleh^.■<i6500 Sunset B1, Pacific Pal, no phone. *— .

’ Swoeney further relates that FBI Soec Agent Dozett took the card file-of O j 
untoer workers from the Kennedy Has. He* returned thisfiile minus- the 10 to 15 i
05 of the .arabian workers.

*A/M T^thsjt ret.
Sweeney was Supervisor of Mrs Sterns, Filo 1-25, at the Kennedy Hqs^- ‘
Sweeney s^tes that in her opinion Mrs Stern is stupid, sllfslrvinS..cxd is , 
to say anything to. focus attention upon herselfs*. Mrs Sweeney further relates 7 

ct sho' remembers the* occasion of .the three (3) Arabian Males and the Fo corning, , 
the Has/ Juno 4,1968, at approx 9:00-9:0OAM, and them speaking to Mrs Stera^i1
Sweeney states that the older of the three jman^was Khaibar Khan, who was ■ : 

and out- of tho Has almost da£ly, bringing arahan volunteers. The Fo was ' 
Khan's "Sister”. She was on crutches. :
/^aabuav£>ai£A>a£aC>XX$.xaAXsObuOE£QX^ ;

Sw eoney started her w ork at the Kennedy Hqs on er about March 19, 1968.
usual hours at the Hqs wore from approx ^C0 AM to UjOOPM. Sto was at th.
every weekday and also on some Saturdays. On election day, Jun. 4, 1968, Mrs 

soney arrived at tho Hqs at approx 7:3O.M and remained there centineusly till 
OPM, when sho took a short break for lomch, approx 30 Min, and return^. She . ,
toratos that sho obs tho 4 Arabs, 3 Males and 1 Fo, of whom Mrs ^erns spoaks,
duo to the atire of the 2 younger men, and poss conflict betwoen tnem and any-, >

ish people coming te the Hqs, had thl Arabo remold te thl riar ef th° Hqs by ,
her herself or some othe'r regular Hqs worker. * .’ :

Sw money’s desk was at the front of the Hqs, approx 30 feet west ef tbl front, 
r. Much ef her time of the days, proceeding the action day, she spent on Jb0 . 
n corridor, near the information desk. She relales that she hoard sorne of toe ; 
ol’s of Sirhaf coming te the Hqs, also the story ef the guns, but wae novor in- , 
ned to take them too serious, knowing whore tho s tories enig^aled. J

Sweeney says, t!had Mrs Storms in fa^ soon anybody with guns in the Hqs at ’
timl, sho, Mrs Storms would iE3 indeed have brought this "impootant stery .

everybody1s attention, right there and then. To the best of her knowledge, Mrs 
eney never a aw Sirhan Sirhan at the Kennedy Hqs. , ,

IT IS OFFICERS OPINION THAT MISa.SWIENIY„DOISLNO^
THE STORY OF Mrs STERNS IN ANY SHAPE OR FORM. ~'



P?gress Rp°r<^
' ^^» MARGARET SWEENEY ' ' •

OnSiuS^riisO^^MrS' Sweeney, Was seated at her desk 
there.actiens a' ^^”7 0^^!^^ and 

as h**^ e dq a^ers with two other maples and a' ■ female't-as/e-had done on other occasions in the past She 
sSttha StT certain that Six-san B. SirhatpWas’toS

- PreSetteSt^tnr iten?teiWSS4‘m:^^ weapons, ^khan has . 
dun nlub on Jute 4 1«« Ss being at the Sat Gaariel ValleyeyaiuatiooJMs^st^as sMrs.lSW:ntey4i:eSdthe•fo^^ 
atcUableto focus artte^on to nns<»if,• and^re^ say '

X

W4l S,V|«$ 

1

I

।



) Interviewed

F>' *_.Jk52L_ 
Date Juno 25<>1968

Time~_&730PM

’ Business Address & Phone Nono__________ ^...r.------ ------------—-----------------------
• •.csidence Address & Phone 20055 WOls Dr, Woo&Uia Hills, Phono Di 799'0

Fo Cano 5'7 165 DOB May.3, 3917.,^“.^ ii} Brown vyeo;
il. jjmjLvrr-i j

^. ■-----^;en-7Te^^ompeelhe-repo7r7She^^. . • z & How) -
.o’v^wed at itaoomantfo homo at th^. 20v date ^d tmo. ’

was in charge of Jhe/volu^wo^at Wo Kgody Hg; "Je­
june w» 1968 sho wont to Wo An?05?;!'±!'tta? a^rox o»i,’and wen to 

Z ucial tasks or ^o^ S^"'^ Xrhx 9-OOTM sho'booa looking for ho’
■ Embassy Roon shortly thd’«^0ftir;oA»wOpP«J®»9^y B»«» and We Lobby, finally ■bow, Robert Doison, by. wakihg ^ough WyoECiOSn prior to, during the chooting 

• -ivwng at We Press Room- Sho wa5,aSJh S^liCaX■OnOs Xed vuv’v:^the hoW! by the: 'l oftvr it. She also ohs ^rh^ Sx’hon, wh^ . prio& to tha&time, nor did 
I -.»ira Officers. Mrs Swoonoy did ^t orr S^xh^ P^.o’ to a M s ,
: .) 900 any girl in a ”Pvlkoavt D^^

3 Swornry stated sho hoard tho shots °nd rocos^ 
. _ no from an are'a of much hu°tJi;ng<> ' .
■. 3 no private peoplo oak-mg pictures. .

,©d thorn as origin?

: Wr9, Ro^ortOnodmam unk add (in Prose Room)) ^ •
1 'MB0n0RWw^^ Ext 1078 <Prvor-R>vV) Fact

’ itBoX 76763a't1St;vgistOAn^^

^Evan^^^ Hos -(soT"^
■ pgrgBSs, w Gabs St, Roch-wr m. (“Lnf^,rH^& V*236"

, Mo,6995 „ 1st St, HutingtonBe'ach, wk phone.(Embassy Room).
■ 5anv?avsVsvoi phon® gRoz^ ^-^ _ ^ .^...„

mvoStioh. unkadd. Rrachva through M’s Sovorsos^ • ■ •
' »fenVS unk add or phono. (Embassy Rvva) ,-°e;:mi RvoB)S>2to2 . • •

. ' ^£nv^Hona6yy, 12000 LsBaiaa., l.A. #.3903 .JjSlEmi °7y££7
' ' no”^ovnaOyb^S^ Coldwater Canyon, DA. j76^’!- / ( k loo at hotel)-®­
; norrtCg“SnS add. Ho is A88«t Da’oc'vo’- L.A- *h:?er(iVnlJc'on hvtilEr;^>?
. • IFvOecseV 22°6 Moray AV,7San»^Vd chUno B8Vn93:0(u^^ 

bort M>v’>'tti^ Assemblyman ^/th D-st, po
' ■ boHtboTrunk add, works Firomens Fund Insursjice Co, Oxaims p "V.<.

unk add fr^or Yo^y's Officr;^ ; " ^
N-^rdSMO' add; Bus 9Vr2- 4th St, l;g5V~X^
^!svsrr:5532 No Cit^S’,C>,vinai<^1rD>^°;25t°’29l5b voraos feh&s j,fr 55704'
■ •' I^na^aDo•!.NSo*o. ««»»^
nVy-Gv’«SV•1'S■ s CcoJt, L.A. #5386041|Jf — -
D.'any'*jvnao, 914 N Beverly GLon,

Room)

(ovor)

nvvstigators making interview 
P. Worth 20909 SUS <_ ^fo)

Approved.by:



INTERVIEW OF MARG SW

' . CONTINUED.-,

A
' Ion Stout, unk add and p none (wife of Bill Stere *.CBS Nows)-' 8
CV^Town^ unk add. Bus ETNA Life Insurance Co,'San Diogo ’OlficeX #6841200^ 
ler^Cillinx 2-u»k add. Bus "Now Imago Club*; ^W^nX # 2936633 92f73<~ •

. ica-MW* 12572 Washington B1, L.A. Apt C, 533982206 ^ . . ’ ~ ’
e,Ma&ta(>.X'6ff0 Sunset BL, PcadAc Pal, no phont. ■.

Swooney farther relates that PBI Spac Agent Dosott took the card 1:11c of a> 
unto^ workws from the Kennedy Ha's. Ho* returned thlsHe© minus- the 10 te 15 
es of the .Arabian workers. . . • '■ .vav- '^—^

‘i'sV /)

Sweeney was Supervisor of Mrs Sterns* Filo 1-25, at the Kennedy Hqs- 
Swoonoy states that in her opinion Mes Storn is stupid, selfservng 
to say anything to focus attention upon hersd. Mrs Sweeney ihrth

Ct sho' remembers the' occasion el the throe (3) Arabian Males and the Fo corning^ 
the Hqs,' Juno 4,1968, at approx 9:00~9:30AM, and thorn speaking to Mes Stern tZ;■
Sweenoy states that tho older or the three .^ ^as Khaibar Khan, who was • 

and out' of theHas Orost dearly, bringing ^Mn volunteers. The Fo was 
Khans' "Sister". ,Sho was on crutches. ' '

is

Sw coney started her w ork at the Kennedy Hos on or about March 19, 1968. 
usual hour’s at the Has wore foom approx 9-9:30 AM te 4:00PM. She was at toe every weekday and also on some Saturdays. on election day, June 4, I9e8, Mrs 

Hqs at approx 7:30AM and remained there centineusly till 
short break for Irnch, approx 30 Min, and r^umod. She . 
the 4 Arab’, 3 Males and 1 Fo, of whom. Mrs Sterns speaks, 
the 2 younger non, and poss connlict between them and any-

soney arrived at the 
oPM, whon she took a 
toratos that sho obs
du0 to the atire Of the 2 younger non, and poss coxn’lict between teem and an,

ish poople* coming to the Hqs, had the Arabs removed to the roar of the Hos by
her herself or some other regular Hqs worker. • \

Sw honeys desk was at tho front of the-Kos, approx 30 foot west of the front.
r. Much of her tine of the days, proceeding the election day, she spent on t^ 

’ n corridor, noar the information desk. She relates toat* sho heard some ef the 
ors of Sirhm coming to the Hqs, also the story of the guns, but was never in­
nod to take them too serious, knowing where the s tories erigi3attea.

Swooney says, Vhad Mrs Storns in fact soon anybody with guns in the Hqs at 
time, sho, Mirs Storns would ^ indeed have brought this "important" story 

everybody’s attention, right there and then. To tho best ef her knowi°dge* Mrs 
‘ - a$ the Kennody hqs. ’ . •eney never a aw Sirhan Sirhan

. IT IS OFFICERS OPINION 
THE STORY OF Mrs STERNS

THAT Mrs SWEENEY DOES NOT BELIEVE 
IN ANY SHAPE OR FORM.

5 A
> K, )



PERSON INTEIVZIBWED: STR3:CK, I^ARR;Y________— ---------DATE/T’ME^—7-29-68-345p

SEX.MJRACE8jauLJmR.Brn3YES H2LjiT„58 WT_345__DOB_^^---------------- ------

RESIDENCE ADDRESS 11930 Iredell, Studio Cty —IPHONE .T17-6151—

BUSINESS ADDRESS__________—J------------------------ L----------------------- PHONE------------------ -----------------------------

INFORMATION: (WHOTWHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW) * .

Larry Stuck a volunteer worker for the. Kennedy* Campaign was interviewed 
in Per's;on at his home address. Larry stated thau he worked at the 
headquarters almost every day that it was open. Larry.no-mby’-'eft- 
school at kpraand would go directly to me campaign hlldquaterS.
Larrv normally worked at the redeption desk with Elly (Eleanor) Seve^ra
15295.
On 6-2-68 Larry arrived at the headquartess at approx 20:30AM. Larry^
was assigned ..o work the reception desk with Elly. ttfiile w°*k*ng that , 
day (6-2-68) at approx 2«0<»» a man known asK^?^ ‘X"S6’ wa"teo 
in with two other males. Larry possviveiy xcenwilled oneof these 
two males as Sirhan B. Sirhan. This person’ID by Larry dia not yolk up
to the reception desk with Khabax Khan and thia other. p^o?' b^stay^d 
back by the main entrance. Larry asked t^s person (that Larry ID a.as 
Sirhan) if he (Larry) could help him and this person pomtee to Khobar 
Khan and stated. "No. I’m with him." Larry did n°c Payanymoire atty^on 
to this person (that Larry ID’d as Siman). Larry dad take Kwibar Khan 
and the person that came up to the reception desk, back into*tie * 
teepphone bank area. when Larry l^t the .receptwn desk wi^ Kh^^

■ and the other person, the person Larry iD’d as ^uh?? was s-til-^t-t.nd-..^ 
by the main entrance doors. Larry ^^ribed the person by the door 
as a male. olive complexion, longnose, bushy eyebrows, m•ddllJ0S^ . . 
wearing dark colored pants, dark shoes. wmte button down ^airt. Hgm- 
olive green button sweater. Wien Larry returned from the P^^ba^s 
the person, by the door was gone. Approx 5 minu*es af^rJarry ro^^oa 
Elly Severson asked where Kenneey’s UneAaAy was Larry ^aud teat 
just prior to le^ing with Khaibar Khan that the itnerary was on the 
reception desk, but when Elly Sov°rson asked where it was he oouWn t 
find it, so he went and got another one. Larry was shown a pac^e^ of 
mugs and removed ail three phots stating that he is positive that the person he saw on 6-2-68 at the headquarters and the mugs he had.removed 
are the same person. Larry aLo removed the ^g of Saidaliah Sir^ . ,
stating that it looked familiar. but he was unabl.e to re-orn^r where 
he had seen him. . . ■ , .
On 6-5-68 -at-approx 5pm. he was watching a TV news. Q^t wne2 ^/ix- — 
saw Sirhan’s picture, and remembered t^t he had seen ^rnan 6"2 <8 
at the hlddquadters. Larry immeeiately tr^d to cal! my Sev^ 
but her phone was busy. Larry had just nung up when Elly Saw^on p m rp ________ s____________ ^continues____

MAKING INTERVIEW:. APPROVED BY:



s , called him. Elly stat^ "Did’you see the News.“^arry stated, "Yeah,

' ” he’s the sarnie guy that came in. with' Khaibar Khan Sunday.” Elly then ,
• told Larry that she had called the PRY and wanted him to call the
( 5 FBI and verify her story. Larry called the FBI and was subswquuetly 
' ineevveewed by S.A.’ Warren. (No interveew liseed. Mentioned in July 

1st seed. Page 675) Larry stated that Elly Severson has asked 
! him to keep her posted on whats happening. , ■

’ Larry arrVved at the /Ambassador at 830pm 6-4-618. Larry wnt directly
’ * to the Embassy Room, but couldn’t get in so he went down to the . . .

Ambassador Ballroom unnil approx 930pm. Larry tho’ went back to the
. , Embassy Room and had David Robinson 1#323 get him into the -Embassy. . .
' * Room. Larry stayed in the Embassy Room unnil approx.1130pm. At this

• , tirne he went into the lobby and watched a 2V monitor unnil Kennedy 
stareed his speech. Larry then want into the kicchen via the haiwway 

' 'past the men's room on a hunch that Kennedy w?ould leave that way aft^r. ,
■ the speech. Larry stated that he was at the.- wzest end rf .•thw ice’' machine.

(in the kitchen) when Kennedy came through the double.swinging^dooro. , '
Kwnnwdy paused a moment and at this time Roosevelt Grier passed by . . • 

' • Kwntwdy, and totttnued walking east through the ki^hen. Kennedy began ' ,
, . moving forward again and Larry heard one sCrt’ and the’ four or J^v0 .

• more shots jin quick succession. Larry then saw somebody ru’ by in
■ , ■ front of him wastboutd directly into Roosevelt Gi^ and Geo Plimpton.■

, Larry believes this person was Sirhan, but never saw hi-s face. Larry 
‘ described the clothing as light colored pants, swatsWrt light i’ .

: -' color possibly ywU<w^•wl^iw or Ught sh^ comr sta<*n?»p;n^
। • Larry was xn kxCchet unnil after Sxrhan was caxen out, but didnt _ 
• • . sww him taken out. Larry stated that there was.too big of a commoow 

? to tell what was happening around Kennedy and.Sxrhf. Larry stated ,I that Kennedy was just inside the double swinging doors who’ he was
I ’sh^t. Larry states that’Sirhsn was between he (Larry) and Kwnnway. I
* ' : Larry also stated he left the Ambassador at appror 330am on 6-5-68. • '■

y ‘ . ’ • . 1 ■
• ‘ • Opinion & conclusion: • ■ . ' ■
' ■ Larry was obviously not in the kiCchet when Kwnnwdy .was shot b^ause • 
i ' of the incorrect locatrons he gave for Roosevelt Grier, Sirhan B. ■ 

Sirhan and Robert Kennedy. Larry stated that Cw was very famliar
■ ' with the Embassy Room because he helped decorate it on 6-3~68, Larry was 

also in t^ Embassy Room and the kiCchet area on ii 5-25-68 wCwn Kennedy
' gave his spwwtC i’ Palm Court. _ . • 7

• Larry sWW:mWd to have information that has been reeeased by J0 news o’d
; ’ ,,no rtcwr details. At the femme of the intevveww Larry acted as if^ •

• 7 was prepared for a ^ird deg^e- APP^e^Y E^ly::Swv^sot'•tol.^ hm' ^ ’
: be prepaid. Larry's mother left the room during the xnWevvwww, b^ .
j V ' ■ could be swwn standing by the doorway of tho room w^re t^ .inwevvww' ; .
■ • . was taking place. As larry described the person he sav' o’.6-2-68’ ■

■ trntituaaly looked at the mug lynng on the table as xf Cw was us^ng .
Z‘ it for the facial descrip^on. See ataached Ambassador Ho^l map . .

, with marking put on by Larry Stick. .

On 8-2-68 At approx. 11pm, Larry Strick was contacted by telephone. During 
' the conversati^on Larry stated he has now decided to subm.t to a polygraph

", ' wr’aminatrnn♦ ■ - Larry-stated that he will be out of towix unnil -8-16-68. Larry’’ 
, stated that any day after 8-16-68 would Dt fnae witch him for taking the ■

polygraph exam. Larry stated he will call as soon as. Cw rchurns.



' INTERVIEWS
FILE $ 1-471

PERSON INTERVIEWED: STRICK, Larry David............ ......  DATE/TM4ES-I933 G^LPL..

SEX M RACE C HAIR Ern EYES KA HT 5-3 WT 145 DOB 11-23-50 

- RESIDENCE ADDRESS 11930 Iredell. Studio City PHONE T^R 761.51 j_

BUSINESS ADDIE:SS_>_N2nex^^__________ _______________PHONE 

information: (Who7WHAt7WHE7WHe^ ’ ~ ; : “

‘ ‘t ' Larry STRICK was ri-nnlevviewed concerning his statements made °n (
? * 7-29-6JS wherein ho related that on ‘6-2-68 ho observed Sirhan Srraan . 
" in comply with Khaibar Khan at Kennedy Campaign Headquarters, 5912

. L Wlshixe Blvd, L.A. and S^heV^vicw^^^
in the kidaon area at tne cine Senator Kennedy was asSa.».sSiiatod.

' • When rt-nnlrrviewed on 8-19-63 Mr. STRICK without hesitation • 
' retracted his former statement and explannod that h° xs no positive

. ’ . the person he saw in the Campaign. Headquarters on 6-2"68 was Sirh^
, . Sirn^. In fact when shown nevlral rang shots, ^/^s J^10 .to^ 

identify Sirhan’s new mug shot, statnng that ho did not look>xamliar 
> ■ , at all. ‘ ■ . ' ■ . • , ; .

' Mr. STRICK again was questioned regarding Ws.obsjr'ato^sLoLSe...
’ kicchen area at the time of the snooting* From ails inxirpriva. coons ■

' of the incident, invistigatnng offccirs could only conclude. that .e
■ was either not in the kichesn at the tire of the scooting or ^is

' rocollectonns of the incident is so vague '^d inc^sxstejit with 
, , known, ostabHshed facts, that ho would be of no val\° as a witness.

kw/8-30-63

NV/;SSTiG,AAlT5RRyMAK:N|28pNa^ERV’fi2W: AS5WEMY:



]

Residence Address- & I>honn12403_Snlnha^.„BrohwOOa’malf^^

i
I 
5

f--:tiOn-(TO-be-7;omi^^
This interview was conducted-at the home of the informant and on^ abV dato 

D^ton of informant: Fo Cant 5-3 180 DOB s o 141925 black h^ eyes' 

on June 19, 1968, at approx 2:1S»I an totcrviow fa^ei6/^^ Ak”

conducted, in which Sto3ms ■all1dgi” ‘’ha) additional males and one (1) Fo.a^.th8 
obs Sirhan Sirhan, in company of ;w‘ „( and one other male, according to 
Xe^M Sterns dosoriptoon of the cusps

M/Si^Tsi^^

M-Jord 25® 5’5 med buiXt, oik bushy na , __^„„ye” ark slacks or lovis.
’hckMjw^^ ok E,"^a‘«”' °—-5 han

SS:^ Woaa^taan^sS.VeXre.d the ^-"3^^
SUSPS 1 and 2 took chairs and sat opposite of hnf' Uuhln intinerary^ ShennSusp 
CSVfSt asked Storns for her “m^i^^ XTa^ asked about 
andStorns talked about Sp^”’.g1’. nnhi”bathn“Ki”.5^in then left. ~ , 
the Bus schedule and if hn.c°Si,,Uw k-^ retaking if ‘herd was any oofreo .n ‘h 
Sirhan then began talkxng to Storn”» fiTSS^asA cun whereupon Sirhan askod her 
Hq^r  ̂
cS^ol^  ̂ KennoOSe^”, co^hy

Sirhan and the #2 susp. a •
M^1oor loanned from Mr”SweneX o“ June 4’ W68’ Mr” S"'"'"

the abv inoormant, worked the desk J-.i^SJorn”'’
Mrs Severson gave the foio°wng s^emen • , rox 8:30AM, and was assign
MOn June U, 1UWV I arrived at the Konnodyja” a^pproloft the desk till ^•■ 
to work th, inoormatoon dock w^h KC^^t-aSk ‘ontve^) young arabian mon, or 

\ the afternoon* At no time did Mr” Sforn”^ ^ ~ drink, nor was there anybody wi was she asken to uo out for oithor/offeeiLiarShn brain, know K ail, ox­
guns at the desk* In my °pin-°on Mr” make herself important to thoWoIo lady, who could not fini nnOUUh■ SaShSs^t^ry to gain publicity. This 3x. • other -workers—She pobably is ^aknk ^P ‘h^ ^xo* town .as-”GoOyr. who wor man (susp e3S of whom Hrs Storn” ”Polknsi”A^^^^ 1968, andthnrn con
in the Hqs. Mr Khan spoke u° hrs S^rns o ^ •' ^ j can roCalln.
Vnrswtloq was about u>lf, and ”omn °thnr ”,WtSlaS far a”

h-i

investigators making intorview
T Approved by:



RAMPART DETECTIVe DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 6, 
MARGUERITlKsWEEiMEY -

Bus 937-630)0 10:20

1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-5^21-466 

2005 Wils Drive Woodland Hills 347-9910­
pm

I am a co-ordinator for Vol. Kennedy Hoquarters at 5615 Wilshire 
Blvd. and on the morning of Monday Aim 3, 1968 I was approached 

by a man of middle east features about 35 yrs. 5'8" blk hair - not a 

neavy build but a full face wearing a blk silk snirt with large blk 
caff Unks that had rhinestones on top. This man said he was a 

fr^nd of "Bobby Kenedy" and wanted to help and that he had a 

group of students that was also willing to help. I saw about 5 or 0. 

boys and girls in their early 20’s outside who also had a middle east 
a'p-vm-snce. Thia man also had a plaster cast on his right arm. He 

unec out a vo^antelr car'd and printed.-his name as Kahibar Khan. 
Wen I -is^d if that was his ^m^ he said caR me "Goodie." He asked 

for my name address and tllPhhoi.l number as wee! as other workers 

address and jcto^numters because he wanted to remember this event. 

Oc. showeQ Mrs. nweeney a picture of Saidallah Bishara Sirhand




